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La Basílica de la Sagrada Familia de Barcelona, consagrada 
el passat 7 de novembre pel Sant Pare Benet XVI, serà l’emblema
de la Nova Evangelització, segons va anunciar el passat 11 de
gener el president d’aquest nou organisme Rino Fisichella.

L’Arquebisbe Fisichella va explicar que Benet XVI, preocupat per països catòlics –com
Espanya– que registren una progressiva secularització, va crear oficialment un dicaste-
ri per a la Nova Evangelització, el passat 21 de setembre. Amb la col·laboració de les
conferències episcopals i les modernes formes de comunicació, tractarà de formentar
que cada cristià s’impliqui més amb el seu tracte amb Déu i acreixi el seu compromís
amb la persona i doctrina de Crist. /Efe

FEBRER

5 Inauguració del cicle
12.00 Posar a Déu entre cordes

Mons. Sebastià Taltavull Anglada 
Bisbe Auxiliar de l’Arquebisbat de Barcelona  

13.15 Concelebració de l’Eucaristia

Les causes i formes d’allunyament de la fe en aquest moment, es manifesten en el fet
de dubtar d’un Déu creador i provident i de Jesucrist com a únic salvador. Aquest
“eclipsi de Déu” enfosqueix el vertader significat de moltes experiències de l’home
com: nèixer, morir, viure en família i la referència a una llei moral.
L’Església sempre ha afrontat l’allunyament de la fe, assumint –segons els llocs i situa-
cions– formes noves. Actualment, està afrontant l’enterrament d’algunes manifesta-
cions de fe i que podran ser substituides per altres en les societats i cultures que fa
segles estaven impregnades de l’Evangeli.

12 Un horitzó de vida
Dr. Armand Puig i Tàrrech
Degà-President de la Facultat de Teologia de Catalunya

“No es comença a ser cristià per una decisió ètica o una gran idea, sinó per la trobada
amb un esdeveniment, amb una Persona, que dóna un nou horitzó a la vida i, amb això,
una orientació decisiva” ( Deus caritas est, n.1. Carta-Encíclica de Benet XVI).
“El que és original és tornar a l’origen” a l’Església, l’únic model a seguir és Jesucrist:
Ell és el centre “redescobrir Jesús de Natzaret és el cor de la Nova Evangelització”. “La
ciencia no té per objecte descobrir l’art de viure; això només ho pot comunicar el que
“és “ la vida, el qui és l’Evangeli en persona: Jesucrist

19 S’ha de reformar l’Església?
Dr. Josep-Ignasi Saranyana Closa
Professor ordinari emèrit d’Història de la Teologia. Universitat de Navarra.
Membre del Pontifici Comitè de Ciències Històriques.

“L’actual i complex entramat social du a qüestionar-se si l’Església, amb la seva estruc-
tura de segles, pot tornar a tots els pobles i nacions  les actituds i les maneres de viure
cristianes”.
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El Vaticà II fou el primer a afirmar –en l’exhortació apostòlica Christifideles laici, n.34–
que qui primer ha d’interioritzar aquesta problemàtica situació és la mateixa Església,
amb l’objectiu d’implicar i responsabilitzar als fidels laics per tal que tetimoniïn amb la
seva conducta que la fe cristiana és l’única que respon, de manera vàlida, als proble-
mes i expectatives  que la vida planteja a cada home i a cada societat.

26 Cómo estabilizar la sociedad
Sra. Dña. Gloria Gratacós
Directora del Colegio Canigó. 
Directora del Instituto de Estudios Superiores de la Familia.

Dra. Dolors Voltas Baró
Médico Endocrinólogo.
Consejera de la Federación Española de Asociaciones Provida y miembro del
patronato de la Fundación Provida de Catalunya.

Dr. Ignasi de Bofarull de Torrents
Profesor de la Facultad de Educación.
Universitat Internacional de Catalunya.

La estabilidad del matrimonio, incide directamente en la estabilidad de la sociedad. 
Los ponentes de la mesa redonda, abordarán éste y otros temas de actualidad como:
si la familia y la educación  deben ser las principales promotoras de la cultura de la vida.

MARÇ

5 Es tot qüestió de mètode? 
La conversió personal: punt de partida de la Nova Evangelització
Mons. Jaume Pujol i Balcells
Arquebisbe de Tarragona 

Un dels punts de partida de la Nova Evangelització que l’Església es proposa a
Occident, consisteix a emprar les formes modernes de comunicació: significa això que
es volen descobrir nous mètodes de conversió?. Per a Mons. Jaume Pujol: “tots els
mètodes de conversió són buits si no tenen en la seva base la conversió personal”. Bon
coneixedor de la pedagogia, Pujol apunta: “quins mètodes teníen els primers cristians
en un món pagà en el qual eren una minoria?: la coherència de la seva fe, sense por
que aixó els fés diferents de la majoria”.

12 La Iglesia no se conforma con la política actual
Sr. D. Manuel José Silva Sánchez
Abogado. Miembro electivo del Consejo de Estado 

Los católicos no sólo pueden, sino que  deben actuar en la vida política, como ejercien-
do un servicio efectivo a la comunidad. El abogado Manuel José Silva piensa que la fe
cristiana extiende su influencia a todas las áreas de la vida: también a las actividades
profesionales. Éstas, en la medida en que son acciones humanas, tienen que estar
reguladas y justificadas por unos criterios morales. En política hay elementos opinables
que dan lugar a expresiones y proyectos distintos; pero si están concebidos con una
visión cristiana de la vida, son todos igualmente legítimos
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19 Què és prioritari: Evangelitzar o alliberar l’home de la pobresa i 
la marginació? 
Sra. Núria Gispert i Feliu
Ex-Presidenta de Caritas Diocesana

Sr. Josep Masabeu i Tierno
President de Braval

A la societat es necessiten voluntaris que no es desentenguin de l’home en quant
home perquè: “no hi ha un ordre estatal –per just que sigui– que faci innecessari el ser-
vei de l’amor. La religió ensenya a veure cada persona com un germà o una germana.
Gispert i Masabeu ponents que treballen en el món de la pobresa i la marginació, qües-
tionaran si les moltes iniciatives de voluntariat, surgides en els nostres dies –i que es
fan càrrec de molts serveis– són insuficients, perquè no compten amb professionals
competents.

26 Piden cuenta a personas e instituciones católicas 
Sr. D. Jack Valero
Experto en comunicación. Coordinador de la iniciativa “Catholic Voices” 

La Iglesia confirma que favorecerá todas las formas modernas de comunicación para
difundir el Evangelio. Pero ¿tienen los medios de comunicación derecho a formular pre-
guntas difíciles y cuestiones polémicas a personas o instituciones de la Iglesia?. 
Jack Valero, experto en comunicación y coordinador de la oficina de prensa para la
visita de Benedicto XVI al Reino Unido en septiembre de 2010, afirma que los medios
de comunicación deben reflejar en sus preguntas las dudas que tienen las personas
de la calle. 

C/ Jiménez i Iglesias, 1
08034 Barcelona
Tel. 93 204 95 51

bonaigua@bonaigua.net
www.bonaigua.net
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